

**Circular No. ( 1 ) 2021**  
**All Healthcare Professionals**

**Sub: Requirements for renewal of**  
**Professionals licenses**

Reference to circular (47) 2020 regarding the renewal of professional's licenses with half the required CPD, the National Health Regulatory Authority would like to clarify the following:

1. Renewal for one year (or two years for pharmacists): half the required CPD must be submitted (including BLS, ACLS, PALS, PHTLS, NRP, as per life support policy)
2. Renewal for more than one year: All the required CPD hours must be submitted in addition to a health fitness report if one has not submitted within the past three years. inform all healthcare professionals that the

**This circular will be implemented until**  
**the end of June 2021 only.**

All healthcare professionals are requested to abide by this circular.

**تعميم رقم ( 1 ) لسنة 2021**  
**إلى جميع ممارسي المهن الصحية**

**الموضوع: متطلبات تجديد ترخيص مزاولة المهنة**

عظفا على التعميم رقم (47) لسنة 2020، بشأن تجديد تراخيص مزاولة المهن الصحية بنصف ساعات التعليم المهني المستمر، تود الهيئة توضيح التالي:

1. التجديد لمدة عام واحد (أو عامين للصيدلة): يجب توفير نصف ساعات التعليم المهني المستمر حسب التعميم السابق (تشمل ساعات BLS ACLS, PALS, PHTLS, NRP وفقاً لسياسة الإنعاش المتوفرة عبر موقع الهيئة الإلكتروني)

2. التجديد لأكثر من عام: توفير ساعات التعليم المهني المستمر المطلوبة كاملة بالإضافة إلى الفحص الطبي في حال عدم تقديمه سابقاً منذ ثلاثة أعوام.

**يستمر تطبيق هذا القرار حتى نهاية شهر يونيو**  
**2021 فقط.**

هذا ما لزم توضيحه، وعلى جميع مزاولة المهن الصحية الإلتزام بهذا التعميم.

الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة  
الرئيس التنفيذي